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Abstract (en)
[origin: US2017058883A1] A membrane vacuum pump has at least one working space which is bounded by a membrane deformable to change
the size of the working space and by a wall in which at least one inlet and at least one outlet are formed for a medium which is sucked into the
working space which increases in size in so doing in a suction phase and is expelled via the outlet from the working space which decreases in size
in so doing in a compression phase. The membrane vacuum pump furthermore has a controllable actuator unit for deforming the membrane by a
contactless action on the membrane by means of electrical and/or magnetic fields.

Abstract (de)
Eine Membranvakuumpumpe weist zumindest einem Arbeitsraum auf, der von einer zum Verändern der Größe des Arbeitsraumes verformbaren
Membran und von einer Wand begrenzt ist, in der zumindest ein Einlass und wenigstens ein Auslass für ein Medium ausgebildet sind, das in einer
Saugphase über den Einlass in den sich dabei vergrößernden Arbeitsraum eingesaugt und in einer Kompressionsphase über den Auslass aus dem
sich dabei verkleinernden Arbeitsraum ausgestoßen wird. Ferner weist die Membranvakuumpumpe eine ansteuerbare Aktoreinheit zum Verformen
der Membran durch berührungsloses Beaufschlagen der Membran mittels elektrischer und/oder magnetischer Felder auf.
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